

LF25

The MAMCO / Lefoo series switch LF25 was designed to control pressure of application with higher current capacity.

The LF25 is offered with different kind of connectors and external micro switch with SPDT contact arrangement, with hysteresis.

Mean time the LF25 is used in many application in which a robust switch is needed.

The calibrated pressure set point is between 200 mbar up to 9 bar, can be adjusted in the field.

The LF25 can be used and calibrated to pressure.

The micro switch offers a electrical rating up to 21A at 250VAC

Die MAMCO / Lefoo Druckschalter Serie LF25 für Druckmessung entwickelt in der sehr hohe Ströme und elektrische Leistung geschaltet werden müssen.

Der LF25 wird mit unterschiedlichen Gewindeanschlüssen angeboten.

Zwischenzeitlich findet sich der LF25 in vielen robusten Anwendungen wieder.

Die ab Werk eingestellten Schaltepunkte liegen zwischen 200 mbar und 9 bar, kann auch vor Ort justiert werden.

Der LF25 ist zur Überdruckmessung geeignet.

Als Schaltelement können Mikroschalter bis zu einer Schaltleistung von 21A bei 250VAC eingesetzt werden.